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INTERPELACJA 

 

 

Szanowny Panie Marszałku, 

 
 

na podstawie art. 23 ustawy o samorządzie województwa z dnia 5 czerwca 1998 r.   

(t.j. Dz. U. z 2019 r., poz. 512 ze zm.) składam interpelację dotyczącą umiejscowienia                   

w Kobylcu (gm. Wągrowiec) na drodze wojewódzkiej nr 190 przejścia dla pieszych. 

 

UZASADNIENIE 

 

Kobylec jest największą miejscowością w gm. Wągrowiec, podzieloną drogą 

wojewódzką nr 190. Położenie i walory turystyczne tej miejscowości powodują wzmagający 

się z dnia na dzień ruch pieszych w kierunku urokliwie położonego jeziora oraz na stację 

kolejową, znajdującą się po drugiej stronie drogi. 

Problem z zapewnieniem bezpieczeństwa pieszych spotęgowało przekształcenie 

przejazdu kolejowego z niestrzeżonego na strzeżony z zaporami, z jednoczesną likwidacją 

znaku STOP. I o ile przejazd kolejowy stał się bezpieczniejszy dla kierujących pojazdami, 

jednocześnie przyczynił się do zagrożenia dla pieszych uczestników ruchu drogowego, 

ponieważ znak ten wcześniej spowalniał prędkość samochodów na tym odcinku. 

Brak jakiegokolwiek bezpiecznego przejścia dla pieszych stanowi realne zagrożenie 

bezpieczeństwa dla młodzieży szkolnej i innych pieszych korzystających z publicznych 

środków komunikacji – kolejowych i autobusowych. 

Istniejący problem i zagrożenie bezpieczeństwa mieszkańców oraz licznych turystów 

dostrzegają tamtejsi mieszkańcy, którzy wnioskowali o wyznaczenie jedynego przejścia dla 

pieszych w sąsiedztwie przystanków autobusowych umiejscowionych po obu stronach ulicy. 

Nie zdołali jednak przekonać zarządcy wspomnianej drogi wojewódzkiej nr 190. 

Należy zaznaczyć, że ten ważny dla bezpieczeństwa mieszkańców wniosek nie 

powoduje praktycznie większych kosztów materialnych, które są wręcz symboliczne. 

 

Z wyrazami szacunku 

Agnieszka Grzechowiak 
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